
Zápis z jednání zastupitelstva obce  

Vrané nad Vltavou č. 3/2025 

ze dne 18. června 2025 
 

 

Přítomni: David Balling, David Blažek, Jan Brchel, Pavel Filip, Václav Havlíček, 

Jan Kořínek, Jiří Krafta, Jan Kukla, Erik Löffler, Ivana Rážová, Dana Ullwerová, 

Jiřina Vašinová   

Omluveni: Petr Janeček, Jana Kadlecová, Dagmar Selicharová 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

 

Zahájení zasedání zastupitelstva 

 

Zasedání zastupitelstva obce Vrané nad Vltavou bylo svoláno dne 11. 6. 2025. 

 

Zasedání zastupitelstva obce Vrané nad Vltavou (dále též „zastupitelstvo“) bylo 

zahájeno v 18:00 hodin starostkou p. Danou Ullwerovou (dále jako 

„předsedající“). Předsedající schůze přivítala přítomné zastupitele.  

Z prezenční listiny přítomných členů zastupitelstva obce konstatovala, že je 

přítomno při zahájení 12 členů zastupitelstva, počet hostů 5 viz prezenční listina. 

Zastupitelstvo je dle § 92 odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné. 

 

Určení ověřovatelů a zapisovatele 

 

Předsedající navrhla určit zapisovatelem p. Jiřinu Vašinovou, ověřovateli zápisu 

jsou navrženi p. David Balling a p. Jan Brchel.   

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce určuje zapisovatelem p. Jiřinu Vašinovou, ověřovateli zápisu 

p. Davida Ballinga a p. Jana Brchela. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Kořínek, Krafta,  

Kukla, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0  

 

Usnesení č. 1 bylo schváleno.  

 

 

 



Schválení programu 

 

Předsedající seznámila přítomné s návrhem programu v souladu s informací 

zveřejněnou na úřední desce a požádala o doplnění bodu do programu jednání 

zastupitelstva: Schválení obecně závazných vyhlášek.   

 

Návrh programu byl přednesen v následující podobě: 

 

1. Schválení závěrečného účtu a zprávy auditora za rok 2024  

2. Schválení přijetí dotace z OPŽP 

3. Schválení obecně závazných vyhlášek 

4. Prezentace stavebních záměrů v lokalitách dotčených regulačním plánem 

5. Diskuze 

 

Podněty ani připomínky k programu zastupitelstva vzneseny nebyly. 

Předsedající dala hlasovat o předloženém návrhu programu. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce schvaluje program jednání v přednesené podobě. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Kořínek, Krafta,  

Kukla, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0 

Zdržel se 0  

 

Usnesení č. 2 bylo schváleno.  

 

1. Schválení závěrečného účtu a zprávy auditora za rok 2024  

  

Předsedající přednesla zprávu auditora o provedeném přezkoumání hospodaření 

obce Vrané nad Vltavou za rok 2024, která byla vydána bez výhrad a navrhla 

schválit hospodaření a závěrečný účet obce včetně zprávy auditora.  

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Vrané nad Vltavou schvaluje celoroční hospodaření obce  

a závěrečný účet obce za rok 2024 včetně zprávy auditora o výsledku přezkoumání 

hospodaření a ostatních povinných příloh bez výhrad. 

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Kořínek, Krafta,  

Kukla, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 



Proti  0 

Zdržel se 0  

 

Usnesení č. 3 bylo schváleno.  

 

2. Schválení přijetí dotace z OPŽP 
 

Předsedající informovala o schválení žádosti o dotaci z OPŽP–SSSZ Vrané nad 

Vltavou – na zpracování studie systému sídelní zeleně v obci. Výše dotace činí 

95 % celkových výdajů.   

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje přijetí dotace poskytnuté z OPŽP na zpracování 

sídelní zeleně obce Vrané nad Vltavou.  

   

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Kořínek, Krafta,  

Kukla, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0  

Zdržel se 0   

  

Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

 

 

3. Schválení obecně závazných vyhlášek 

 

Předsedající předložila ke schválení 2 nové obecně závazné vyhlášky (OZV) 

připravené dle vzoru nových vyhlášek ministerstva vnitra.  

Jedná se o OZV, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů a OZV o stanovení 

obecního systému odpadového hospodářství. Schválením nových vyhlášek dojde 

ke zrušení stávající OZV č. 2/1997, o udržování bezpečnosti, klidu, čistoty  

a hygieny a OZV č. 2/2021, o stanovení obecního systému odpadového 

hospodářství. Většina bodů OZV č. 2/1997 je upravena zákonem o přestupcích  

a není nutné mít vymezeno vyhláškou. Vzory dalších vyhlášek budou připraveny 

do dalšího jednání zastupitelstva, budou se týkat např. požívání alkoholu na 

veřejných prostranstvích či stanovení doby klidu v obci.   

  

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje OZV, kterou se stanovují pravidla pro pohyb psů.  

 



Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Kořínek, Krafta,  

Kukla, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0  

Zdržel se 0   

  

Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce schvaluje OZV o stanovení obecního systému odpadového 

hospodářství.   

 

Výsledek hlasování: 

Pro   12 Balling, Blažek, Brchel, Filip, Havlíček, Kořínek, Krafta,  

Kukla, Löffler, Rážová, Ullwerová, Vašinová 

Proti  0  

Zdržel se 0   

  

Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

 

Pan Filip se dotazuje, zda je nějakým způsobem ze strany obce kontrolováno, zda 

podnikatelé v obci mají uzavřenu smlouvu s oprávněnou firmou na svoz odpadu. 

Předsedající odpovídá, podnikatelé mají uzavřenou smlouvu buď s obcí, nebo přímo 

svozovou firmou. Kontrola, zda všechny podnikající fyzické a právnické osoby v obci 

mají uzavřené smlouvy na svoz odpadu provedena nebyla, bude zkontrolováno.   

Pan místostarosta uvádí, podnikatelé jsou povinni platit za odpady z titulu 

podnikání na základě zákona o odpadech. 

 

4. Prezentace stavebních záměrů v lokalitách dotčených regulačním plánem 

K prezentaci stavebních záměrů se dostavili zástupci společnosti Pikar Bohemia, 

s.r.o. Společnost Pikar Bohemia, s.r.o. podala podnět na pořízení regulačního 

plánu, v současné chvíli nebude řešeno kvůli probíhající změně územního plánu  

č. 2. Změna bude připravena předběžně na podzim letošního roku, pak lze 

projednávat podnět společnosti Pikar Bohemia, s.r.o. Zástupci společnosti Pikar 

Bohemia, s.r.o. prezentovali na jednání zastupitelstva jejich návrh realizace 

stavebního záměru v oblasti tzv. Horní papírny. Investor projevil zájem řešit 

v rámci projektu veřejnou infrastrukturu, která bude předmětem plánovací smlouvy 

mezi obcí a společností Pikar Bohemia, s.r.o. V rámci prezentace proběhla diskuze 

nad předneseným záměrem – viz záznam z jednání. 



5. Diskuse 

 

P. Brchel vznesl dotaz na přechody na Březovské a chodník v ulici U Školy (od 

skautské klubovny směrem k sokolovně) – p. Balling informuje, že se stále čeká na 

vydání stavebního povolení od Městského úřadu Černošice. Proces vydávání 

stavebních povolení ze strany Městského úřadu Černošice je velmi zdlouhavý a 

v mnoha případech se čeká na vydání déle než rok. Vedení obce průběžně zjišťuje 

stav a urguje odpovědné pracovníky, avšak mnohdy bez efektu.  

P. Kukla se dotazuje, kde bude realizován Alzabox v obci – p. Balling informuje, 

že Alzabox bude postaven u zdravotního střediska.  

P. Filip se dotazuje na záměr cyklostezky – zda již má obec odezvu z Kraje na 

dotazy – p. Ullwerová informuje, že Mgr. Petr Borecký, radní pro oblast veřejné 

dopravy a mobility potvrdil, že návrhy obce obdržel a bude se jimi s kolegy 

zabývat, odpověď prozatím nebyla obdržena. Dále se p. Filip dotazuje na 

prostranství u Marholdů, kde je vedle vozovky již delší dobu připraven 

několikametrový výkop – p. Balling informuje, že v předmětném místě bude 

v brzké době vybudován nový chodník a následně i přechod pro chodce. 

P. Balling zve na letní kino dne 21.6. ve Skochovicích u hasičárny a informuje o 

plánovaném zkušebním provozu přívozu o víkendech v letním období. 

Občanka p. Zelenková přednesla informace, které získala při osobní schůzce 

s radním p. Boreckým, který řeší dotazy týkající se cyklostezky do Štěchovic.  

Více informací viz záznam.  

Videozáznam z konání zastupitelstva je k dispozici na stránkách Obce Vrané nad 

Vltavou – www.vranenadvltavou.cz.  

 

Zasedání zastupitelstva obce bylo ukončeno v 19:27 hodin. 

 

Zapsala: Jiřina Vašinová 

http://www.vranenadvltavou.cz/

